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Protokół Nr 7/2024 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej  

i Spraw Samorządu Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 17 grudnia 2024r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Łukasz Konecki – Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Łukasz Konecki – Przewodniczący Komisji  – otworzył posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził kworum.  

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca listopada br.  

4. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

5. Ramowy plan pracy Komisji na rok 2025. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja przyjęła proponowany porządek obrad bez zmian.  

Ad. pkt. 3. 

Przyjęcie protokołu z miesiąca listopada br. 
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Przewodniczący poinformował, że protokół Komisji Rolnictwa, Gospodarki 

Żywnościowej i Spraw Samorządu Rady Miejskiej w Opocznie nr 6/2024 z dnia 26 listopada 

2024r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem 

Gminy, jak również projekt protokołu został zamieszczony w informatorze programu e - sesja.  

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 6/2024 z dnia 26 listopada 

2024r.   

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 26 listopada 2024r.  

Komisja głosami: za – 7, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia                     

Nr 6/2024  z dnia 26 listopada 2024r. 

Ad. pkt. 4. 

Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2024; 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040; 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 3 

do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024; 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 4 

do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

d) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obr. Janów Karwicki; 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 
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dwa projekty uchwał z pkt d) i e).   

Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obr. 

Janów Karwicki stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Radny Jakub Biernacki: 

- poprosił o przygotowanie informacji, w jakiej odległości od nabywanej przez Gminę Opoczno 

nieruchomości, położonej w miejscowości Janów Karwicki, znajduje się najbliższa świetlica 

wiejska, altana bądź dom ludowy; 

- poprosił o informację, z jakich środków i w jakim terminie p. Burmistrz planuje wybudować 

nową świetlicę w Janowie Karwickim; 

- zastanawia się, dlaczego mieszkańcy Janowa Karwickiego nie mogą korzystać z infrastruktury 

już wybudowanej (świetlica w Karwicach, altana w Janowie Karwickim); 

- zaproponował, aby w pierwszej kolejności sprzedać działkę nr 882 w Janowie Karwickim i 

przyjąć do budżetu Gminy 300 tys. zł, następnie zastanowić się, czy pozyskaną kwotę 

przeznaczyć na zakup działek: 912, 913, 1510 i 1511 o łącznej powierzchni 1,23 ha, z których 

gmina będzie miała potrzebę skorzystać w niecałych 20 %,  resztę natomiast wydzierżawić. Jest 

zdania, iż pieniądze pozyskane za sprzedaż działki w Janowie Karwickim, gmina powinna w 

pierwszej kolejności przeznaczyć na wypłaty dla pracowników oświaty; 

- prosi aby na najbliższą sesję RM (20.12.2024r.) zaprosić sołtysów Janowa Karwickiego i 

Karwic. 

Radny Dariusz Kołodziejczyk – prosi, aby na najbliższą sesję RM (20.12.2024r.) zostali 

zaproszeni sołtysi Janowa Karwickiego i Karwic oraz przedstawiciele Kół Gospodyń Wiejskich 

wspomnianych miejscowości, w celu przedstawienia, na czym polega ich działalność.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, radny Wiesław Wołkiewicz, Zastępca 

Burmistrza Bartosz Milewski, Dyrektor Wydz. Gospdarki Nieruchomościami Marzanna 

Wojciechowska, radna Aneta Wdówka, radny Tadeusz Brola, radny Dariusz Kołodziejczyk.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 1, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Janowie Karwickim; 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

f) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik 

przyrody;  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 7 
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do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

g) ustalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opocznie na rok 

2025.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 

do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Ad. pkt. 5.  

Ramowy plan pracy Komisji na rok 2025. 

Łukasz Konecki – Przewodniczący Komisji – poinformował, iż ramowy plan pracy Komisji na 

2025r. był zamieszczony w programie e sesja. Zapytał, czy ktoś z radnych ma propozycje 

dodatkowych tematów do planu pracy Komisji.  

  Brak głosów w dyskusji.  

Przewodniczący Komisji zaproponował zmianę brzmienia tematu wrześniowego z: Szkody 

łowieckie i straty suszowe rolników, na: Szkody łowieckie i straty spowodowane 

niekorzystnymi warunkami atmosferycznymi.  

Ramowy plan pracy komisji przed zmianą, stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Ramowy plan pracy Komisji po zmianie, stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

Komisja przyjęła do wiadomości ramowy plan pracy Komisji na 2025r. z 

uwzględnioną zmianą.   

Ad. pkt. 6.  

Zapytania i wolne wnioski.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił dwa dodatkowe projekty uchwał, które zostaną 

wprowadzone  do porządku obrad na najbliższej sesji RM (20.12.2024r.): 

- w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Opoczno na 

lata 2025 – 2027; 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

- w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą 

Sławno na realizację zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego o charakterze 

użyteczności publicznej.  
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja przyjęła do wiadomości projekty uchwał.  

Ad. pkt. 7. 

Zamknięcie posiedzenia.  

Godzina rozpoczęcia komisji 13.00, godzina zakończenia komisji 13.50. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

 

 Przewodniczący Komisji  

                                                                                         Łukasz Konecki 

 

 

Protokołowała: 

K. Zaroda - Olkowska 

Pomoc administracyjna w Biurze Rady Miejskiej 

 

 


